

SCIP-Datenbank: Status der Lackwerke Peters-Produkte

SCIP ist eine Datenbank für „Substances of Concern In articles as such or in complex objects (Products)“, d. h. für besorgniserregende Stoffe in Erzeugnissen oder komplexen Objekten (Produkten). Ein Erzeugnis ist nach Artikel 3(3) der REACH-Verordnung ein Gegenstand, der bei der Herstellung eine spezifische Form, Oberfläche oder Gestalt erhält, die seine Funktion in größerem Maße bestimmt als die chemische Zusammensetzung.

Lackwerke Peters stellt Beschichtungsstoffe für die Elektronik her. Diese Stoffe oder Gemische (z. B. Flüssigkeiten) sind keine Erzeugnisse im Sinne der REACH-Verordnung und fallen daher nicht unter die Pflicht zur Weitergabe von Informationen über Stoffe in Erzeugnissen (Artikel 33 (1) REACH-Verordnung) und damit die Meldepflicht der SCIP- Datenbank.

Kempen, den 31.01.2024

Dr. Thorsten Meyer
Betriebsleiter

Tilman Sehlen
Arbeitssicherheit und Umweltschutz

(Dieses Dokument wurde elektronisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig)

SCIP database: Status of Lackwerke Peters products

SCIP is the database for information on **S**ubstances of **C**oncern **I**n articles as such or in complex objects (**P**roducts). Article 3(3) of the REACH Regulation defines an article as "an object which during production is given a special shape, surface or design which determines its function to a greater degree than its chemical composition".

Lackwerke Peters manufactures coating materials for electronics. These materials or mixtures (e.g. liquids) are not products in terms of the REACH Regulation and thus exempt from the duty to supply information on articles in products (Article 33 (1) REACH Regulation) and submit such information to the SCIP database.

Kempen, 2024-01-31

Dr. Thorsten Meyer
Operations Manager

Tilman Sehlen
HSE Representative

(This document was issued electronically and is valid without signature)